

بيان رابطة الشبكات السورية حول استهداف المدنيين والعمال الإنسانيين في شمال غرب سوريا – الباب

15 حزيران 2022

English Below

تدين رابطة الشبكات السورية وتستنكر بشدة عمليات الاغتيال الممنهجة وتواصل استهداف العاملين في المنشآت الإنسانية من قبل أي جهة في شمال غرب سوريا. حيث أدى ذلك إلى استشهاد مدير منظمة هيئة الإغاثة الإنسانية IYD العاملة في مدينة الباب في الشمال السوري " عامر ألفين " ، والذي استهدف أثناء توجهه إلى العمل بعبوة ناسفة زرعت في سيارته أدت إلى استشهاده وذلك يوم الأربعاء الموافق 15 حزيران 2022.

هذه الاعتداء والاستهداف الممنهج يزيد من ضرورة قيام المجتمع الدولي والإنساني بواجباته اتجاه الأزمة السورية وخاصة فيما يتعلق بحماية المدنيين والعاملين في المجال الإنساني.

نحن في رابطة الشبكات السورية إذ نستنكر وندين بشدة هذا العمل الاجرامي البغيض الذي يعد انهاكا صارخا للقانون الإنساني الدولي والقانون الدولي لحقوق الإنسان والتي تنص على تحييد المدنين والعمال الإنسانين عن الصراع

كما أننا وببالغ الحزن والألم نتقدم الى مؤسسة IYD وأسرة الفقيد بخالص العزاء والمواساة سائلين الله تعالى أن يلهمهم الصبر والسلوان على ما أصابهم وأن يتغمد الفقيد بواسع الرحمة والمغفرة.

رابطة الشبكات السورية: رابطة تجمع الأجسام التنسيقية لمنظمات المجتمع المدني السوري، تجمعها آلية تنسيق شفافة ضمن أُطر تشاركية تعددية ذات مصداقية تهدف الى تعبئة طاقات الأجسام التنسيقية المدنيّة بما يكفل التعبير الخلاّق عن تطلعات المجتمع المدنى السورى، وتطوير مبادراته بهدف نصرة قضاياه وبناء قدراته لتعزيز التنمية الشاملة.

تضم رايطة الشبكات السورية ستة أجسام تنسيقية وتضم هذه الاجسام التنسيقية 173 مؤسسة تعمل في المجال الانساني و المدني في سوريا ولبنان والأردن وتركيا

رابطة الشبكات السورية

Syrian Networks League Syrian.networks@gmail.com



Statement of the Syrian Networks League on the targeting of medical facilities in northwestern Syria – AL-bab

Jun 15th 2022

The Syrian Networks League strongly condemns and denounces the systematic assassinations and continues targeting vital the workers in humanitarian faculties by any party in northwestern Syria. As this led to the death of the director of the IYD Humanitarian Relief Organization working in Al-bab city in the north of Syria, "Amer Alfin," who was targeted while on his way to work with an explosive device planted in his car, which led to his death on Wednesday, June 15 | June 2022.

This systematic attack and targeting increases the need for the international and humanitarian community to carry out its duties towards the Syrian crisis, especially regarding the protection of civilians and humanitarian workers.

We at the Syrian Networks League strongly condemn this despicable criminal act, which is a flagrant violation of international humanitarian law and international human rights law, which stipulates the neutralization of civilians and humanitarian workers from the conflict.

SNL, with great sadness and pain, extends to the IYD Organization and the family of the deceased our sincere condolences and sympathy, asking God Almighty to inspire them patience and solace for what has befallen them and to wrap the deceased in the mercy and forgiveness.

The League of Syrian Networks: a league of coordinating bodies of Syrian civil society organizations united through a transparent coordination mechanism in a credible pluralistic framework that aims to mobilize the energies of civil coordinating bodies to ensure the creative expression of Syrian civil society aspirations and develop their initiatives in support of their causes and build their capacities to promote comprehensive development.

The Syrian networks league includes six coordinating bodies. These coordinating bodies include 173 organizations working in the humanitarian and civil sectors in Syria, Lebanon, Jordan, and Turkey.

Syrian Networks League

Syrian Networks League Syrian.networks@gmail.com